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Sprawozdanie z prac Komisjl Zdrowia, Pomocy Spokcznej, Sportu i Turystyki Rady Mlejskiej w 

wpd 2 1 -@- amr Kiodzku za rok 2019 

W roku 2019 - drugirn roku osmej kadencji Rady Miejskiej w Klodzku - odbyto sig 1 2  posledzeh Kornisji 

Zdrowia, Pomocy Spotecznej, Sportu i Turystyki, w sktadzle nastepujqcym: Adam Kwas - 
przewodnluacy, Armin larosz - zastgpca przewodniczqcego; cztonkowie: Anna Karolczak, lwona 

Sobczyk, Zbigniew Kucharek. 

W posledzeniach komisji uczestniczyli pracownicy Urzedu Miasta Ktodzka z zastqpcq Burrnistrza 

Miasta Kiodzka p. Wieslawem Traczern, skarbnikiem gminy miejskiej paniq Wiolettq Srokowskg 

Chmiel, p. Joanna Kozak kierownik Wydziatu Edukacji i Spraw Spoteunych; przedstawiciele jednostek 

organizacyjnych gminy miejskiej Klodzko: Oirodka Pomocy Spoiecznej z p. dyrektor Jolantp Leszko; 

spdtki komunalnej - Zaktadu Administracji Mieszkan Grninnych Gminy Miejskiej Ktodzko sp, z 00, z 

prezesem p. Tomaszem Petynskim oraz dyrektorarni obiektdw dziaiajqcych w strukturze Spotki: 

Twlerdzy Ktodzkiej p. Joannq Stoklasek-Michalak; Miejskiej Plywalni p. Konradem Stanczyk-Biernackim, 

i Oirodka Sportu i Rekreacji z P. Bogdanern Bachmatiukiem. 

Komisja na bieiqco opiniowata projekty uchwal, informacje i sprawozdania z dziatalnoici Oirodka 

Pomocy Spoiecznej, gminnych instytucji dziatajqcych w dziedzinie sportu, rekreacji, wnioski organlzacji 

poiytku publicznego, pomocy spoiecznej i organizacji oraz upowszechniania sportu i turystyki. 

Tematyka posiedzeh komisji zgodna byta z planowan? tematykq obrad Rady Miejskiej. Komisja 

odbyta posiedzenie na obiektach Piywalni Miejskiej, Oirodka Sportu i Rekreacji, sporzqdziia 9 opinii 

w/s przedioionych przez Burmistrza projektbw uchwal; uchwalita 14 opinii odnofnie sprawozdali 

oraz inforrnacji gmlnnych instytucji, w szczeg6lnoici dotyczqcych reaiizacji budietu, ustawowych 

zadali gminy miejskiej Kiodzko w zakresie zdrowia, pornocy spotecznej, sportu, turystyki i rekreacji, w 

tym wnloskowata pnyjecie projektu uchwaiy w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ktodzka 

wotum zaufania za rok 2018. Dokonata szczegbtowej analizy potrzeb i zadah budietowych na rok 

2020 r., reaiizacji zadali inwestycyjnych w dziedzinie pomocy spotecznej (mieszkania socjalne, 

noclegownia) oraz sportu i turystyki. Ponadto kornisja dokonata: oceny reaiizacji zadatt z zakresu 

promocji miasta, reallzacji miejskiego programu profilaktyki i rozwiqzywania problem6w 

alkoholowych i zapobiegania narkomanii; realizacji zadah grniny miejskiej Klodzko w zakresie pornocy 

spotecznej oraz zabezpieczenia mieszkahcbw Ktodzka w zakresie podstawowej i specjalistycznej 

opieki zdrowotnej. Analizowano przygotowanie miasta do sezonu turystycznego i sportowego oraz 

przygotowanie do letniego wypoczynku dzieci i rntodziezy. Komisja opiniowata projekt budzetu 



mlasta na rok 2020 w dziatach: pomoc spoleczna, rodzina, ochrona zdrowia, sport, turystyka, 

wnioskujqc o przyjpcie tego projektu. 

Przedmiotem analizy komlsji byto takte sprawozdanie z realizacji programu wspoipracy gminy 

miejskiej Klodzko z organizacjami pozarzqdowymi w roku 2018 dziatajqcymi w sferze zdrowia, 

pomocy spotecznej, sportu i turystyki. 

Komisja Ill. skierowata do Burmistrza wnioski, ktore niniejszym podtrzymuje: 

1. Komisja wnioskuje o organizacje zajgC sportowych potqczonych z profilaktykq uzaleinieti w 
okresie wakacyjnym, dla dzieci mlodzieiy pozostajqcej w mieJcie, w trybie artykutu 19a ustawy 
o dziatalnoici poiytku publicznego i wolontariacie. 
Wnosimy takie o organizacje zajgt w wakacje w podobnym trybie dla dzieci i mlodzieiy 
z niepetnosprawnofciami. 

2. Komisja Zdrowia, Pomocy Spotecznej, Sportu i Turystyki wnioskuje o rozwaienie moiliwofci 
powotania petnomocnika ds. wsp6lpracy z organizacjami pozarzqdowymi. 

3. Komisja podtrzymuje wniosek nr 9/2018 z dnia 25 czerwca 2018 r, sformulowany przez 
komisje Zdrowia Pomocy Spotecznej Rady Miejskiej VII kadencji, dotyczqcy zmiany procedury 
realizacji zadatt gminy miejskiej Kiodzko z zakresu sportu zlecanych stowarzyszeniom, w ten 
spos6b, aby konkursy rozstrzygane byly przed rozpoczpciem roku kalendarzowego, a 
podpisywane umowy uwzglqdnialy mozliwo9t korzystania ze irodkdw publicznych jut w 
styczniu w roku, na kt6t-y przyznana zostala dotacja. Pozwoli to na piynnq realizacje zadah 
sportowych klub6w, kt6rych cykl rozgrywek obejmuje miesiqce zimowe, w szczeg6lnoJci 
realizujpcych szkolenie i wsp6lzawodnlctwo w sportach zimowych. 
(...) Zdaniem Komisji, uwzglpdniajqc takie postuiaty Jrodowiska sportowego, konkursy na ww. 
zadania powinny by6 ogtoszone w najp6tniej w kolicu listopada, a przyznane irodki winny 
trafiC do klub6w moiliwie wczeinie, gdyi np, gros zawodow narciarskich oraz rozgrywek 
ligowych w grach zespotowych odbywa sie w miesiqcach styczett - marzec. 
Z uwagi na powyisze, takie ze wzglgdu na znaczenie sportu dla promocji miasta, oczekiwania 
Srodowisk i klub6w sportowych, Komisja Zdrowia Pomocy Spotecznej, Sportu i Turystyki 
bieiqcej kadencJi podtrzymuje i popiera wniosek Komisji V11 kadencji, z 26 czerwca 2018, kt6ry 
ztoiyla do realizacji w sprawozdaniu za rok 2018 i ponownie wnosi o jego realizacje w obecnej 
kadencji. 

Nie zrealizowano, ze wzglgd6w czasowych oraz z powodu okresu wakacyjnego spotkana z 

pnedstawiclelami Jrodowisk os6b niepetnosprawnych jak r6wniei spotkania z 

przedstawicielami irodowiska sportowego. Komisja zaplanuje i zrealizuje ww. zadania w roku 

Komisja dzigkuje za istotny wktad pracy, zaangaiowanie i wzorowq frekwencje jej cztonkom pp. 
radnym, za aktywnoit na posiedzenlach komisji oraz w codziennej dzialalnoici, wsp6lpracg z radnymi, 
innymi komisjami Rady, instytucjami miejskimi, irodowiskami i organizacjami spotecznymi, jak r6wniei 
z Burmistrzem i Urzgdem Miasta. 

Podzlgkowania sktadamy wtadzy wykonawczej z p. burmistrzem Michatem Piszko, oraz Jego zastqpcq 
p. Wieslawem Traczem oraz pracownikom Urzqdu Miejskiego oraz instytucji rniejskich, w szczeg6lnoici 
paniom z biura Rady Miejsklej. 



Dziqkujemy za zaangaiowanie wielu gremi6w oraz instytucji, stowarzyszeli, rnieszkalic6w i 
sympatykdw naszego rniasta, sponsorbw oraz organizatorow akcji charytatywnych imprez, w 
szczegblnoki sportu dzieci i mtodzieiy, dzieki kt6rym nasze miasto stanowi realng wsp6lnott: 
samorzqdowa a wielu potrzebujqcych otrzymuje wymiernq i bezinteresownq pornoc. 

W imieniu wtasnyrn sktadam podziekowania za znaczqcy wklad pracy, zaangaiowanie i wzorowg 
frekwencje Cztonkom Kornisji. 

Przewodniczqcy Kornisji Zdrowia, Pomocy Spoiecznej, 
Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w 


